

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED B
GATT/CP.5/31
28 November 1950
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES
Fifth Session

PROPOSAL TO DERESTRICT DOCUMENT GATT/CP/61
"DECISIONS, DECLARATION AND RESOLUTIONS OF THE
CONTRACTING PARTIES AT THE FOURTH SESSION"

The United States Delegation has proposed that the Contracting Parties decide at an early meeting to de-restrict document GATT/CP/61, "Decisions, Declaration and Resolutions of the Contracting Parties at the Fourth Session", effective immediately. This proposal is made in view of the public interest in the work of the Contracting Parties. Normally this document would not be derestricted until 31 March 1951.

PARTIES CONTRACTANTES
Cinquième Session

PROPOSITION TENDANT A LA MISE EN DISTRIBUTION GENERALE DU
DOCUMENT GATT/CP/61 "DECISIONS, DECLARATION & RESOLUTIONS ADOPTÉES
PAR LES PARTIES CONTRACTANTES LORS DE LEUR QUATRIÈME SESSION

La délégation des Etats-Unis a proposé que les Parties Contractantes décident, au cours d'une des premières séances qu'elles tiendront prochainement, de mettre en distribution générale, avec effet immédiat, le document GATT/CP/61 "Décisions, Déclaration et Résolutions adoptées par les Parties Contractantes lors de leur Quatrième Session". Cette proposition est soumise en raison de l'intérêt manifesté par le public pour les travaux des Parties Contractantes. Normalement, ce document n'aurait pas été mis en distribution générale avant le 31 mars 1951.